
有机硅云母片板 兴美 5151

产品名称 有机硅云母片板 兴美 5151

公司名称 雅安兴美云母工业有限责任公司

价格 100.00/千克

规格参数 品牌:兴美
型号:5151
材质:详谈

公司地址 雅安市雨城区草坝工业集中发展区

联系电话 15881216337 13795847108

产品详情

品牌 兴美 型号 5151
材质 详谈 耐温 详谈（℃）
颜色 详谈 厚度 0.2-2（mm）
宽度 1000（mm） 长度 详谈（mm）
产品认证 详谈 翘曲度 详谈（mm）
适用范围 详谈

优质耐温绝缘材料，耐温≥550℃，用于电子、冶金、汽车密封等工业

雅安兴美云母工业有限责任公司，坐落在“中国十佳魅力城市”四川省雅安，距成都市135公里，是一家
拥有云母专业生产、研发的综合性企业。 雅安云母行业具有50多年的发展历史，我公司拥有国内优秀的
云母专业技术人才和设备配套的研发团队，公司以技术为力量，抓产品质量，抓产品研发的经营思想来
面向国内、国外市场。 兴美公司已建立了云母纸、云母板、云母带等生产系统。生产加工高质量的云母
纸是我们的核心，以此带动相关云母产业的全面发展。
我公司已通过了iso9001:2000质量管理体系认证和sgs认证。 我公司本着“顾客的需求是我们的追求”的质
量方针，以优良的品质，合理的价格，完善的服务与各界朋友合作。 2009年3月30日，雅安兴美云母工业
有限责任公司与雅安承华绝缘材料有限公司正式签定了资产重组协议书，以雅安兴美云母工业有限责任
公司对外经营。由雅安承华绝缘材料有限公司总经理刘志华担任雅安兴美云母工业有限责任公司总经理
。 ya’an xingmei mica industry co., ltd is located at caoba industry intensive development zone, yucheng district,
ya’an, sichuan, 135 kilometers from chengdu. it is a comprehensive enterprise which owns professional mica
production, research and development. our company has excellent experts. in ya’an, mica has a developing history
of more than 50 years, and a researching team of domestic mica technique and complete set of equipments. putting
technique as our power and focusing on the quality of our products, we face both domestic and overseas markets by
setting the research and development of the products as our management thought. xingmei has set the production
systems such as: mica raw materials, mica paper, mica board, mica tape, mica slice, mica capacitor etc. we focus on the
processing mica paper of superior quality to drive the overall development of relevant mica industries. we have
obtained the approval, got the certificate of sgs and the quality accreditation of iso9001:2000. our company regards



that customers’ demand is our pursuit as our quality policy, cooperating with friends of all walks of life by means of
high quality of goods, reasonable price and perfect service.
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